
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice
10.7.2006

 

 

1)      Přítomni
      Jungvirt, Novotný, Šmat, Petráš, Feistmantl ,Gracík, Mareš, Šobr, Metelec, Švelch, Hnilička, 
Erhart(DK)
      omluveni: Paul

2)      Došlá pošta

a)      Faktury – Salvete, Eurotel, PHM.

b)      Nabídka na nákup pozemku na Slovensku – nevyužijeme.

c)      Oznámení o opravě MVE na jezu v Katovicích.

d)      Novela č.239/2006 Sb. vyhlášky 197/2004 Sb.

e)      Zápis z hospodářského odboru JčÚS ČB

f)        Vezírek

g)      Oběžník SRŠ Vodňany – školení pro hospodáře

h)      Zápis č.6 z 22.6. z JčÚV ČB.

i)        Je svolána mimořádná územní konference na 11.7.2006. Jediným bodem je odsouhlasení 
čerpání prostředků Rozvojového fondu(je tvořen navýšenými prostředky na členský 
příspěvek) na nákup Zevlova rybníka v Nových Hradech za 2 100 000 Kč. Konferencí bylo 
schváleno s rozložením financování do více let.

ii)       Přemnožení populace bolena na ÚN Lipno.

iii)     Návrh na zavedení limitu 50 ks lososovitých ryb na P vodách a 50 ks ušlechtilých ryb na 
MP vodách. Tento návrh vzešel z jednání hospodářského odboru. Jelikož nám RNDr. Hladík 
odmítl předat Zápis z hospodářského odboru JčÚS ČB v elektronické podobě(v papírové 
podobě je k dispozici v kanceláři), zveřejňujeme přepisem pouze část, která se nás týká:
Bod 6: Byla diskutována otázka sjednocení platby brigád v rámci celého ČRS a případné 
sjednocení členského příspěvku a brigády, vzhledem k obsáhlé diskuzi a rozdílným názorům 
jednotlivých členů, zejména zastupující menší a větší organizace, organizace s produkcí a 
pod,byla nalezena shoda pouze v otázce potřeby sjednocení plateb v rámci ČRS, která zamezí  
přesunům členů a narovná finanční podmínky rybaření všech členů v rámci krajského 
rybolovu, otázku sjednocení s členským příspěvkem ajeho další rozdělení je třeba dále 
diskutovat a nalézt vhodná kritéria umožňující rozvoj MO a podporu péče o revíry a chovu 
ryb. M. Hladík bude na věci dále pracovat a připraví konkrétní návrhy, věc bude nutné 
prodiskutovat na konferenci.
Bod 7: Byla otevřena otázka ročního limitu ponechaných ryb, který byl v minulosti zaveden a 
např. v rámci Severomoravského ÚS funguje s omezením nadměrného rybolovu některých 
jedinců a „podnikání“ na úkor ostatních členů ČRS, byl odsouhlasen limit 50 ks ušlechtilých 
ryb na MP revírech a 60 ks lososovitých ryb na P revírech(tento limit postihne zhruba 3-5 % 
členů, kteří ale často odchytají až 30 % nasazených ryb). M. Hladík projedná toto omezení na 
HO Rady ČRS a se severomoravskými kolegy a připraví přesné znění. 

i)        Stížnost na výkon RS ze dne 2.7.2006(odpoví Jungvirt)

3)      Kontrola úkolů

a)      Vypouštěcí zařízení Blatský. Úkol trvá. (Paul)

b)      Oprava střechy na garáži, zjištění stavu. Opravu provede Fenigbauer Pavel za 45 000 Kč.

c)      Pan Černý končí s vedením kroužku mládeže. Pan Eliášek souhlasí s vedením kroužku. 
Kontaktovat ho bude Gracík.



d)      Kláda do šlajsny jezu ve Štěkni. Jednání s povodím – bude vyřízeno až po vodácké sezoně.

e)      Žádost o dotaci na práci s mládeží. Na OM JčÚS(p. Marek) sděleno, že pokyny pro vyřízení 
ještě nejsou hotové. Vyřizuje Gracík.

f)        Zřízení revíru místního významu na Slaníku. Na příští výbor promyslet stanovisko. Úkol trvá.

4)      Projednáno.

a)      Hospodaření na pstruhových kapilárách je ztrátové. Hospodář se zástupcem provedou některá 
opatření v chovu pstruha, která povedou ke snížení ztrát.

b)      Odbahnění Blatský – probíhají jednání o uložení bahna.

c)      Práce v Sedlíkovicích na rybníku Komora byly přerušeny.

d)      Odsouhlaseno převést Gracíkovi 110 000 Kč jako zálohu na zajištění letního rybářského tábora. 
Záloha bude vyúčtována dle skutečných nákladů. Kryta je příspěvky účastníků a přislíbenou 
dotací od MŠMT ČR - distribuována bude přes orgány ČRS.

e)      MO ČRS Pelhřimov se na svém jednání rozhodla nekoupit od nás účetní SW Pohoda.

f)        Odsouhlasen nájem auta na zajištění provozu letního tábora – hrazeno bude z prostředků 
letního tábora.

g)      Předseda jednal s Povodím Vltavy. Byl sdělen záměr bagrovat soutok. Dále bylo upozorněno na 
nemožnost tvořit „sezení“, jedná se o zásah do protipovodňové hráze. Jednalo se i možnosti 
bagrování v prostoru Staré řeky u nádraží.

5)      Příští výbor 7.8. od 17 hod na rybníku Komora u Sedlíkovic.

 

Zapsal Gracík  


